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Sak 1:  1 

Godkjenning av innkalling og 2 

saksliste. Valg av ordstyrer, 3 

referent, protokollunderskrivere 4 

og forretningsorden 5 

Forslagsstiller: Styret 6 

7 
Forslag til ordstyrer, referent og protokollunderskrivere 8 

ordstyrer Åsne Høgetveit  9 

referent Frode Henriksen  10 

protokollunderskrivere Pål Julius Skogholt 11 

En protokollunderskriver velges blant årsmøtedeltakerne 12 

Innkalling 13 

Innkallingen til årsmøtet godkjennes. 14 

Årsmøtet ble kunngjort 22. desember 2021, og var dermed innenfor fristen på minst 21 15 
dagers varsel. Innkalling til årsmøtet med dagsorden ble sendt ut samme dag, og var derfor 16 
innen fristen på senest 7 dager før møtet. Se SVs vedteker § 4-3 Lokallagets årsmøte.  17 

Saksliste 18 

1. Godkjenning av innkalling og saksliste. Valg av ordstyrer, referent,19 
protokollunderskrivere og forretningsorden.20 

2. Innledning ved Ingrid Fiskaa21 
3. Årsmelding fra styret22 
4. Årsmelding fra kommunestyregruppen23 
5. Regnskap og revisjonsberetning24 
6. Arbeidsplan25 
7. Budsjett26 
8. Valg27 

1. Valg av styremedlemmer28 
2. Valg av revisorer29 
3. Valg av delegater til fylkesårsmøtet30 
4. Valg av nominasjonskomité31 
5. Valg av valgkomiteen32 

9. Politiske uttalelser33 
1. U1: En storstilt satsning på helse og omsorg i Tromsø34 
2. U2: Fiskeriene kan gi arbeid og klimagasskutt35 
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3. U3: Vi trenger mer politikk rettet mot arbeidere  36 
4. U4: Stopp nedbygging av vassdrag og myr  37 
5. U5: Stopp mistillitshysteriet i trygdesystemet  38 
6. U6: Tromsø trenger en plan for integrering  39 

10. Vedtekter  40 
11. Innkomne forslag (Utgår. Ingen innkommet før fristen) 41 

 42 

Forretningsorden  43 

 44 
1. Digitalt møte 45 

Møtet avholdes digitalt. Årsmøtet er åpent så langt det lar seg gjøre teknisk. Årsmøtet blir 46 
ikke livestreamet eller tatt opp. Et flertall av deltagerne kan velge å lukke møtet. 47 
 48 

2. Deltagernes rettigheter 49 

Alle medlemmer i Tromsø SV som har betalt kontingent har tale-, forslags- og stemmerett. 50 
Medlemsrettighetene er regulert av de sentrale vedtektene: 51 
 52 

«§ 2-2 Medlemsrettigheter 53 
Fulle rettigheter som medlem har de som har betalt kontingent. Som dokumentasjon 54 
aksepteres lister fra SVs medlemsregister, eller ved at man viser kvittering for 55 
innbetalt kontingent. 56 
 57 
Kontingenten for hvert år betales senest ved utgangen av året. Medlemmer beholder 58 
medlemsrettighetene sine fram til 1. juli året etter sist betalte kontingent.» 59 

 60 
Årsmøtet kan innvilge tale- og forslagsrett til andre enn medlemmer ved alminnelig flertall.  61 
 62 
I behandlingen av årsberetning og regnskap har styrets medlemmer bare tale- og forslagsrett. 63 

 64 
3. Konstituering 65 

Under punktet konstituering foretas det først valg av ordstyrer og referent, dernest 66 
godkjenninger og øvrig konstituering. Ordstyrer kan skiftes ut, eller velges i tillegg, med vanlig 67 
flertall. 68 
 69 
Det skal alltid være en referent i arbeid. Protokollen føres fortløpende og skal inneholde: 70 
Hvem som er tilstede og antall stemmeberettigede, hvilke saker som blir behandlet, alle 71 
forslag som framsettes, alle vedtak som fattes, samt stemmetall der dette er aktuelt. 72 
Protokollen godkjennes og undertegnes av to valgte protokollunderskrivere. 73 
 74 
 75 
Årsmøtet ble kunngjort 22. desember 2021, og var dermed innenfor fristen på minst 21 76 
dagers varsel. Innkalling til årsmøtet med dagsorden ble sendt ut samme dag, og var derfor 77 
innen fristen på senest 7 dager før møtet. Se SVs vedteker § 4-3 Lokallagets årsmøte.   78 
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 79 

4. Behandling av forslag 80 

Alle forslag, unntatt til forretningsorden, skal leveres skriftlig på e-post til tromso@sv.no. Alle 81 
forslag skal være undertegnet av den som fremmer det. Forslag kan ikke framsettes etter at 82 
strek er satt, unntatt til forretningsorden. Strek kan oppheves med alminnelig flertall.  83 
 84 
Strek settes normalt under første innlegg. Alle som skal fremme forslag bes derfor om å gjøre 85 
dette kjent til ordstyrer ved å sende e-post til tromso@sv.no.  86 
 87 
Forslag til endringer i forretningsordenen, arbeidsplan, budsjett, uttalelser og vedtekter, kan 88 
fremmes frem til strek er satt i den aktuelle saken. Endringsforslag til vedtektene som legges 89 
frem i møte, må angå vedtektsbestemmelser som ble tatt opp før 30. desember 2021.  90 
 91 
Fristen for å sende inn nye uttalelser var tirsdag 4. januar 2022, mens fristen for å sende inn 92 
andre saker enn de som fremgår av sakslisten, såkalt innkomne forslag, var fredag 30. 93 
desember 2021.  94 

 95 
5. Avstemminger 96 

Avstemming gjøres i det elektroniske verktøyet Zoom. Ordstyrerbordet kan bestemme at 97 
avstemmingen kan foregå på andre vis.  98 
 99 
Avstemmingen foregår med utgangspunkt i styrets innstilling til vedtak for alle saker, bortsett 100 
fra vedtekter. Det betyr at dersom styret har foreslått at for eksempel uttalelsen skal avvises 101 
og du ønsker at uttalelsen skal vedtas, må du stemme mot.  102 
 103 
Vedtak krever alminnelig flertall av de avgitte stemmer. Et forslag anses som falt dersom det 104 
er avgitt like mange stemmer for og mot forslaget.  105 
 106 
Valg skjer skriftlig og hemmelig på et Microsoft Forms-skjema dersom det kreves av én eller 107 
flere deltakere med stemmerett. Ved valg anses en kandidat som valgt dersom vedkommende 108 
får mer enn halvdelen av de avgitte stemmer, der blanke stemmer telles med. Ved tre eller flere 109 
forslag til samme plass går den med færrest stemmer ut for hver omgang inntil en av 110 
kandidatene får mer enn halvdelen av de avgitte stemmer, der blanke stemmer telles med. Ved 111 
stemmelikhet foretas det omvalg, deretter loddtrekking om det fremdeles er stemmelikhet. 112 
 113 

6. Taletid 114 

Deltakerne skal ha kameraet slått på når de har ordet, og oppfordres til å ha kameraet på under 115 
møtet. Deltakerne oppfordres til å angi navnet sitt. Forslag som fremmes skal refereres innen 116 
tilmålt taletid.  117 
 118 
Til vanlig er taletiden satt til 3 minutter for første innlegg og 2 minutter for øvrige innlegg fra 119 
samme representant, dersom ikke annet er bestemt. Representanter med minoritetsspråklig 120 
bakgrunn innvilges 1 min taletid ekstra taletid, dersom de ønsker det. Deltakeren må selv 121 
gjøre ordstyrer klar over at det ønskes ekstra taletid. Replikker er på inntil 1 minutt.  122 
 123 
Det er anledning til 2 replikker og 1 svarreplikk på 1 minutt til hvert innlegg etter at strek er 124 
satt.  En deltaker kan bare ta to innlegg til hver sak. 125 
 126 
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Ingen kan ha ordet til forretningsorden mer enn to ganger i samme forretningsdebatt. Ordet til 127 
forretningsorden må ikke overskride 1 minutt. 128 
 129 
Ordstyrer oppfordres til å gjengi hvor mange av hvert kjønn som har holdt innlegg underveis i 130 
debatten.  131 
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Sak 3:   1 

Årsmelding fra styret for 2021 2 

Forslagsstiller: Styret 3 

Innledning 4 

Tromsø ble beste SV-kommune i landet. I Tromsø fikk SV 15,2% og ble nest største parti. 5 
Selv om dette bidro til at SV kom inn på Stortinget fra Troms, var det ikke nok til at vi nådde 6 
målet om å ta direktemandat. 7 

8 
Etter et solid valgresultat har SV fått en nøkkelposisjon i Stortinget. Muligheten blir brukt til å 9 
lage forandring for folk. Det nye flertallet må bety en grønnere og mer rettferdig retning for 10 
landet. 11 

12 
Årsmeldingen er styrets gjennomgang av arbeidsplanen for foregående år. Arbeidsplanen for 13 
2021 følger som vedlegg 1, en liste over arrangementer følger som vedlegg 2, 14 
valgkamprapporten for 2021 følger som vedlegg 3, og en liste over folkevalgte- og tillitsvalgte 15 
følger som vedlegg 4. 16 

17 

Styrets sammensetning 18 

Styret har i 2021 bestått av 19 

• Matias Hogne Kjerstad (leder),20 
• Marie Hella Lindberg (nestleder),21 
• Edvard Bjørnson (sekretær),22 
• Line Solbakken (kasserer)23 
• Pål Julius Skogholt (gruppeleder),24 
• Maja Sandvik Lockert,25 
• Abdalla Ali Mohammed,26 
• Célia Figueiredo (kvinnepolitisk leder) (frem til mai 2021),27 
• Stein Valkoinen,28 
• Regine Rostad (Sosialistisk Ungdom),29 
• Reinaldo Montalvao,30 
• Erling Petter Hæsken Trones (studentlaget)31 
• Ada Sofie Jackobsen (møtende varamedlem),32 
• Peter André Jensen (møtende varamedlem),33 
• Helga Wigdel (møtende varamedlem) (frem til november 2021),34 
• og Reidun Berntsen Heggen (møtende varamedlem).35 

Styrets arbeid 36 

Styret har hatt 10 ordinære styremøter, 6 valgkampstyremøter og behandlet 94 saker i 37 
perioden 24. februar 2021 til 5. januar 2022. Styremøtene varer i utgangspunktet i to timer, og 38 
avholdes normalt én gang i måneden i uken før kommunestyremøtene. Omtrent halvparten 39 
av møtene har vært digitale. 40 
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Styret samarbeider med Tromsø Sosialistisk Ungdom ved at SU er representert i SVs styre. 41 
Styret ivaretar en samarbeidsavtale med Fagforbundet avdeling 177 (Tromsø kommune) 42 
sammen med kommunestyregruppa. Det ble også avholdt et medlemsmøte sammen med 43 
Fagforbundet.  44 

Styret avholdt et digitalt strategimøte med kommunestyregruppen, Torgeir Knag Fylkesnes og 45 
Bjarne Rohde 23. januar 2021. Det ble også holdt styreskolering 25. mars 2021.  46 

Medlemsutvikling 47 

2012: 172 48 
2013: 189 49 
2014: 190 50 
2015: 199 51 
2016: 203 52 
2017:  232 53 
2018:  262 54 
2019: 323  55 
2020: 329 56 
2021: 390 57 

Tromsø SV satte ny medlemsrekord.   58 

Vurdering av hvordan arbeidsplanen er gjennomført 59 

Styret vil nedenfor gjøre rede for handlingene som ble vedtatt i arbeidsplanen, før styret 60 
deretter vurderer gjennomføringen.  Arbeidsplanen følger av vedlegg 1, mens en liste over 61 
arrangementer rettet mot medlemmer følger av vedlegg 2. Valgkamprapporten følger som 62 
vedlegg 3.    63 

I arbeidsplanen for 2021 skulle styret  64 

- «Arrangere møter om aktuelle tema, og legge til rette for gode vedtak.»  65 
- «Arrangere ulike lavterskeltiltak/sosiale tiltak for at det skal bli lettere å bli med i 66 

partiarbeidet, spesielt rettet mot nye medlemmer» 67 
- «Utvikle et bedre opplærings- og skoleringstilbud i Tromsø SV» 68 
- «Holde medlemsrettende aktiviteter i løpet av 2021 om lokale/nasjonale temaer. 69 

Halvparten av møtene legges opp med flere innledere og diskusjon, hvor også 70 
publikum kan delta» og 71 

- «etterstrebe å ha arrangementer og partiaktiviteter utenfor de sentrale områdene av 72 
Tromsø.».  73 

Styret har avholdt færre medlemsmøter enn i 2020. Tromsø SV har avholdt 13 møter i 2021. 74 
Slik var det også forrige valgkampår. Folkemøtet og valgvaken var de største 75 
arrangementene målt i antall deltakere, men også valgkampfrokosten, villmarkskvelden og 76 
arrangementet som var istedenfor valgkampåpning (Sosialistisk Venstreparty med Torgeir 77 
Knag Fylkesnes) var godt besøkte arrangementer. Styret har i år lykkes med å avholde ulike 78 
lavterskeltiltak/sosiale tiltak, og har blant annet avholdt valgkampsfrokosten og møtet for nye 79 
medlemmer.  Sted, tidsbruk og tema kunne ha vært endret for noen av møtene, slik at det blir 80 
enklere for medlemmer å delta. Styrets opplærings- og skoleringstilbud har bestått i at 81 
aktuelle temaer har blitt tatt opp. Det ble avholdt aktivitet i distrikts-Tromsø i valgkampen, 82 
blant annet ved at Sjarkturneen kom i land og ved at SV tok initiativ til en debatt om 83 
fiskeripolitikk i Tromvik.  84 
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Styret mener at det alt i alt har gjennomført arbeidsplanen på en tilfredsstillende måte. Den 85 
store utfordringen for laget har vært å gi flere mennesker oppgaver. Dette problemet er 86 
fremdeles uløst. Mange har i dag lyst til å bidra til å fremme rettferdighet og miljø, men får 87 
ikke muligheten på grunn av Tromsø SVs organisering.  88 

 89 

Om valgkampen 90 

Denne delen av årsmeldingen skal handle om det viktigste målet i arbeidsplanen for 2021. 91 
Målet var å «[f]å et direktemandat til Stortinget fra Troms». Målet ble ikke nådd og SV fikk 92 
utjevningsmandat i Troms. I arbeidsplanen var handlingen «Drive en aktiv og utadrettet 93 
valgkamp på SVs arbeidsprogram». Deler av denne teksten er gjentakelse fra 94 
valgkamprapporten se vedlegg 3.  95 

SV i Troms’ nominasjonsliste ble vedtatt på digitalt fylkesårs- og nominasjonsmøte 12. til 14. 96 
februar 2021. Kandidatene fra lokallaget var Torgeir Knag Fylkesnes (1. plass) og Sigrid 97 
Bjørnhaug Hammer (4. plass). Parabaran Rajalingam fra Karlsøy sto på 7. plass. SVs 98 
arbeidsprogram ble vedtatt på landsmøtet 23. til 25. april 2021. Tromsø SV fikk en rekke 99 
gjennomslag i arbeidsprogramprosessen i forkant. Det var også 10 løfter for Nord-Norge, som 100 
ble lansert i valgkampen. Disse ble ikke forankret i styret.  101 

Styret startet arbeidet med valgkampen på våren. Styret engasjerte Benjamin Arvola 102 
Notkevich og Maja Sandvik Lockert som valgkampssekretærer. Styret vedtok ikke en 103 
valgkampstrategi, men diskuterte flere utkast. Det ble satt ned en valgkampgruppe i Tromsø, i 104 
tillegg til den for Troms. For den i Tromsø deltok Matias Hogne Kjerstad, Marie Hella 105 
Lindberg, Edvard Bjørnson, Line Solbakken, Maja Sandvik Lockert, Benjamin Arvola 106 
Notkevich og Parabaran Rajalingam. De utgjorde arbeidsutvalget i Tromsø SV, 107 
valgkampsekretærene og lokallagslederen i Karlsøy SV. Valgkampgruppen hadde tilnærmet 108 
ukentlige møter fra april til sommerferien. Styret og kommunestyregruppen ringte alle 109 
medlemmene gjennom en rekke dugnadsrunder før sommerferien.  110 

Etter sommeren hadde styret valgkampstyremøte én gang i uken. Dette ble gjennomført 111 
digitalt og varte en halvtime. Møtene hver morgen på Kaffebønna ble denne gangen byttet ut 112 
med et digitalt møte, der også stortingssekretariatet deltok. Disse møtene handlet 113 
utelukkende om media. Det var en flytende organisering mellom valgkampen i Tromsø og 114 
valgkampen i Troms.  115 

Den viktigste og avgjørende ressursen var at medlemmer, tillitsvalgte og kandidater brukte 116 
fritiden til å kjempe for SV og SVs politikk. De små bidragene var viktigere enn de store, da 117 
de mange små bidragene utgjorde den store forskjellen. Det ble avholdt minst 47 ulike 118 
aktiviteter i valgkampen. Organisatorisk var valgkampen sterkere enn i 2019. Medlemmene la 119 
løpesedler i postkasser i hele Tromsø i to runder. En gang før sommeren og en gang etter 120 
sommeren. Det ble avholdt 11 ringedugnader, der frivillige ringte potensielle velgere. De 121 
vanlige standene, én gang i uken, lørdagen de siste seks helgene, enkelte helger før det og 122 
en rekke ytterligere ganger ble avholdt igjen. Det var tydeligere for de frivillige hvordan de 123 
kunne delta i denne valgkampen enn i 2019. Det var enkelt å få tak i frivillige og mange ville 124 
bidra.  125 

Svært mange kandidater, tillitsvalgte og ikke minst støttespillere, bidro med å skrive kronikker 126 
på vegne av SV. Takket være Torgeir Knag Fylkesnes’ gode medieteft og sterk kompetanse 127 
blant de som arbeidet med valgkamp på fulltid hadde Tromsø SV og SV i Troms også de 128 
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beste medieutspillene i store deler av valgkampen. Støyen rundt stortingsboligen til Torgeir 129 
Fylkesnes Fylkesnes gjorde at vi tapte en del stemmer i innspurten.  130 

I år produserte vi en gode annonser i både nettaviser, papiraviser, på Facebook/Instagram og 131 
gjennom Google. Annonsekjøpet i aviser var større enn i 2019. I tillegg produserte vi en 132 
radioannonse, tre annonser på Youtube og en videoannonse på Snapchat. Neste valgkamp 133 
må vi bruke våre folk mer. Vi må sørge for at folk som har sagt ja til å bli tatt bilde/video av, 134 
får den muligheten. Kjennskap er viktig ved politisk budskap.  135 

Valgkampen oppnådde ikke målet om at SV skulle ta direktemandat i Troms. Til å være en 136 
valgkamp som mislyktes, var ikke 2021-valgkampen så verst. Medlemmer, frivillige, 137 
tillitsvalgte, folkevalgte og kandidater sine bidrag i Tromsø endret flertallet på Stortinget og ga 138 
oss muligheten til å skape et grønnere og mer rettferdig Norge.  139 

 140 

 141 

Tromsø, 5. januar 2022 142 

 143 

Matias Hogne Kjerstad            Line Solbakken    Pål Julius Skogholt 144 

(sign.)               (sign.)                                              (sign.) 145 

 146 

 147 

Stein Valkoinen             Abdalla Ali Mohammed  Maja Sandvik Lockert 148 

(sign.)              (sign.)                                              (sign.) 149 

  150 

  151 

Reinaldo Montalvao      Erling Petter Trones 152 

(sign.)                                    (sign.)  153 

 154 

 155 

Vedlegg:             156 
1 Arbeidsplanen for 2021 157 
2 Liste over arrangementer 158 
3 Valgkamprapporten for 2021  159 
4 Liste over folkevalgte og tillitsvalgte  160 
  161 
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Vedlegg 1: Arbeidsplanen for 2021 162 

Arbeidsplan for styret i Tromsø SV 163 

2021 164 

 165 

Dette dokumentet skal veilede arbeidet i Tromsø SV i 2021. Planen er retningsgivende og må 166 
oppdateres etter hvert.  167 

  168 

2021 er et stortingsvalgår. Vi ønsker å bruke året på en solid og god valgkamp, samt å øke 169 
medlemstallet ytterligere. Målet må være en stadig vekst i medlemsmassen, men dette vil 170 
igjen by på utfordringer når det gjelder å involvere våre medlemmer i partiarbeide og 171 
politikkutvikling. 172 

Vi vil gi medlemmene gode kanaler for innvirkning på poltikken i Tromsø kommune, samt 173 
legge til-rette for at medlemmer skal ha innflytelse på prosesser sentralt i partiet.  174 

 175 

Tromsø SVs mål for året:  176 

• Legge til rette for at medlemmene får reell innvirkning på politikken i Tromsø 177 
• Skape politisk utviklingsverksted for våre medlemmer  178 
• Jobbe for å få størst mulig gjennomslags kraft for vår politikk i kommunestyret samt ta 179 

eierskap til våre saker. 180 
• Få et direktemandat til Stortinget fra Troms 181 

 182 

Handlinger: 183 

• Arrangere møter om aktuelle tema, og legge til rette for gode vedtak 184 
• Arrangere ulike lavterskeltiltak/sosiale tiltak for at det skal bli lettere å bli med i 185 

partiarbeidet, spesielt rettet mot nye medlemmer  186 
• Kommunisere godt med medlemmer og andre ved bruk av sosiale medier, e-post og 187 

andre kanaler  188 
• Utvikle et bedre opplærings- og skoleringstilbud i Tromsø SV 189 
• Holde medlemsrettende aktiviteter i løpet av 2021 om lokale/nasjonale temaer. 190 

Halvparten av møtene legges opp med flere innledere og diskusjon, hvor også 191 
publikum kan delta 192 

• Styret skal etterstrebe å ha arrangementer og partiaktiviteter utenfor de sentrale 193 
områdene av Tromsø 194 

• Drive en aktiv og utadrettet valgkamp på SVs arbeidsprogram  195 
 196 

  197 
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Vedlegg 2: Liste over arrangementer   198 

Liste over arrangementer 2021 
21. januar  Digitalt årsmøte i Tromsø SV. Innledning ved Kari Elisabeth Kaski  
16. mars Digitalt møte om rusreformen. Innledning med Kenneth Hellberg 
29. april Nettkonferanse om heltid – Vi vil ha fast jobb og trygg inntekt. Innledning 

ved Kirsti Bergstø og Siv Karin Kjøllmoen. Arrangement sammen med 
Fagforbundet avd. 177 (Tromsø kommune) 

28. juli  Valgkampsfrokost. Appell ved Torgeir Knag Fylkesnes 
20. august  Sosialistisk Venstreparty med Torgeir Knag Fylkesnes 
25. august Folkemøte med Audun Lysbakken 
31. august Villmarkskveld/Vandring i Tromsømarka med Arne Nævra 
11. september Gatefest. Ta havet tilbake 
13. september Valgvake på Ølhallen. Appell Torgeir Knag Fylkesnes  
13. oktober Invitasjon til samrådsmøte om skolestruktur. Innledning Benjamin Arvola 

Notkevich 
2. november Møte for nye medlemmer på Yonas pizzeria 
17. november Kommunebudsjettet for 2022. Innlending Pål Julius Skogholt og Gunhild 

Johansen  
25. november Seksuelle overgrep som folkehelseproblem. Innledning Lene Sivertsen 
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  

 199 

  200 
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Vedlegg 3. Valgkamprapport for Tromsø SV 2021 201 

Valgkamprapport for Tromsø SV 202 

2021 203 

 204 

1 Innledning 205 

Lokallaget hadde i likhet med fylkeslaget satt som mål at 12% av velgerne skulle stemme på 206 
SV i Troms, slik at SV fikk direktemandat. Målet ble ikke nådd. 10,8% av velgerne stemte på 207 
SV i Troms, og SVs kandidat Torgeir Knag Fylkesnes fikk utjevningsmandatet.  208 

Tromsø kommune ble den kommunen der flest stemte SV i landet, 15,2%. Dette er en oppgang 209 
på 0,4% fra stortingsvalget i 2017, men en nedgang på 0,8% fra kommunevalget i 2019.  210 

SV-nasjonalts fremgang bidro til å endre sammensetningen på Stortinget, slik at Høyre-211 
regjeringen mistet sitt flertall.  212 

Målet med denne rapporten er å evaluere valgkampen i Tromsø.  213 

 214 

2 Organisering  215 

SV i Troms’ nominasjonsliste ble vedtatt på fylkesårs- og nominasjonsmøte 12. til 14. februar 216 
2021. Kandidatene fra lokallaget var Torgeir Knag Fylkesnes (1. plass) og Sigrid Bjørnhaug 217 
Hammer (4. plass). Parabaran Rajalingam fra Karlsøy sto på 7. plass. SVs arbeidsprogram ble 218 
vedtatt på landsmøtet 23. til 25. april 2021. Det var også 10 løfter for Nord-Norge, som ble 219 
lansert i valgkampen. Disse ble ikke forankret i styret.  220 

Styret startet arbeidet med valgkampen på våren. Styret engasjerte Benjamin Arvola Notkevich 221 
og Maja Sandvik Lockert som valgkampssekretærer. Styret vedtok ikke en valgkampstrategi, 222 
men diskuterte flere utkast. Det ble satt ned en valgkampgruppe i Tromsø, i tillegg til den for 223 
Troms. For den i Tromsø deltok Matias Hogne Kjerstad, Marie Hella Lindberg, Edvard 224 
Bjørnson, Line Solbakken, Maja Sandvik Lockert, Benjamin Arvola Notkevich og Parabaran 225 
Rajalingam. De utgjorde arbeidsutvalget i Tromsø SV, valgkampsekretærene og 226 
lokallagslederen i Karlsøy SV. Valgkampgruppen hadde tilnærmet ukentlige møter fra april til 227 
sommerferien. Styret ringte alle medlemmene gjennom en rekke dugnadsrunder før 228 
sommerferien. Styret og kommunestyregruppen deltok.  229 

Etter sommeren hadde styret valgkampstyremøte én gang i uken. Dette ble gjennomført digitalt 230 
og varte en halvtime. Møtene hver morgen på Kaffebønna ble denne gangen byttet ut med et 231 
digitalt møte, der også stortingssekretariatet deltok. Disse møtene handlet utelukkende om 232 
media.  233 

Det var en flytende organisering mellom valgkampen i Tromsø og valgkampen i Troms.  234 
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 235 

Lærepunkt for organisering  236 

- Neste valgkamp må vi bruke våre folk i lokalmiljøene mer. Vi må sørge for at folk som 237 
har sagt ja til å bli tatt bilde/video av, gjør det. Forskningen viser at kjennskap er viktig 238 
ved politisk budskap, og derfor bør vi prioritere dette opp.  239 

- Valgkampstyremøter én gang i uken fungerte godt, og vi var flinkere på å dele på 240 
oppgavene enn i 2019-valgkampen. Men det var likevel noen som mente at dette var 241 
et forbedringspunkt. Det kunne for eksempel ha vært arrangert dugnadskvelder, der vi 242 
gjennomføre administrativt arbeid sammen. 243 

- Vi burde ha hatt egne grupper/møtearenaer for skriving av kronikker. 244 
- Debattansvar burde ha vært tydeligere fordelt slik det var i 2019-valgkampen.  245 
- Lokalet var ikke permanent, men det var sentrumsnært og fungerte fint til 246 

dugnadsarbeid. Det var ikke et lokale det var mulig å møter i.  247 

3 Arrangementer 248 

Følgende arrangementer ble avholdt i valgkampen 249 

- Valgkampsfrokost 28. juli 2021 250 
- Sosialistisk Venstreparty med Torgeir Knag Fylkesnes 20. august 251 
- Folkemøte med Audun Lysbakken 25. august 2021 252 
- Villmarkskveld/Vandring i Tromsømarka med Arne Nævra 31. august 2021 253 
- Gatefest. Ta havet tilbake. 11. september 2021 254 
- Valgvaken 13. september 2021 255 

I tillegg planla vi møter i bydelene, men disse ble avlyst like før på grunn av en møtekonflikt.   256 

Lærepunkt for arrangementer 257 

- Arrangementene hadde veldig godt besøk, og Ølhallen hadde tariff, så det var lurt å 258 
bruke dette til både folkemøtet og valgvaken, men ved begge arrangementene ble 259 
lokalet for smått.  260 

- Enkeltmedlemmer i styret tok større ansvar for hvert sitt arrangement. Dette fungerte 261 
bra.   262 

- Ved planlegging av folkemøtet ble kommunikasjonen innad i partiet utfordrende. Det 263 
ble for mange kokker.   264 

- Gatefesten var trivelig og fungerte overraskende bra. Det var aktive medlemmer som 265 
møtte, men denne kan gjentas fordi det var et godt nok arrangement.  266 

- Det var riktig antall arrangementer og de hadde passende tema. Også denne 267 
valgkampen ble skolering nedprioritert. Denne prioriteringen er riktig, men bør også 268 
forankres. 269 

4 Aktiviteter: rode, stand og ringedugnad 270 

Det ble gjennomført en roderunde før sommeren og en etter sommeren. Ved begge rundene 271 
ble tilnærmet alle områdene dekket.  272 

Det var også en rekke stands. De første var før sommerferien, mens de siste var like før 273 
valget. Det var stand hver lørdag delt opp i to økter og en gang i ukedagene. Det var også 274 
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noen standsaksjoner på Kvaløya, Charlottenlund, på UiT og på UNN. Studentlaget tok ansvar 275 
for en rekke av UiT-standene.  276 

Det ble gjennomført 11 ringedugnader. Vi ringe på tirsdag og torsdag fra 19 til 21, samt på 277 
søndag fra 13 til 15. Hver gang deltok i underkant av fem.  278 

Sammenlignet med tidligere valgkamper var det færre debatter, men SV i Troms deltok på 279 
alle som var mulig å være med på.  280 

 281 

4.1 Annonser  282 

I år produserte vi en god del annonser i både nettaviser, papiraviser, på sosiale medier og 283 
gjennom google. I tillegg produserte vi en radioannonse, tre annonser på Youtube og en 284 
videoannonse på SnapChat. Dette gjorde at vi hadde en god tilstedeværelse på digitale flater. 285 
Kompetansen til å produsere lokale annonser og gode linke-sider var en styrke i denne 286 
valgkampen.  287 

 288 

4.2 Innholdsholdsproduksjonen til sosiale medier  289 

I løpet av valgkampen ble det postet minimum en gang om dagen fra starten av juni og fram 290 
til valgdagen. Denne høye aktiviteten kom av at det ble produsert mye innhold i den tidlige og 291 
rolige fasen av valgkampen, som ble planlagt og postet senere i valgkampen. Dette gjorde at 292 
vi i den mer hektiske delen av valgkampen ikke trengte å prioritere like mye tid til produksjon 293 
av innhold til sosiale medier, og vi kunne istedenfor bruke tiden på andre ting.   294 

Til neste valgkamp bør vi filme flere videoer av god kvalitet. Dette er noe vi ikke har kunnskap 295 
og ferdigheter på nå, men bør prioritere i forkant av neste valgkamp.  296 

 297 

4.2 Roderunder og standløpeseddel  298 

Denne valgkampen bestemte vi oss for å organisere utdelingen av rodeløpesedler på en 299 
annen måte enn for to år siden. I år valgte vi å kjøre ut løpesedlene til personene som skulle 300 
gå roden. Dette fungerte bedre enn at personene kom til kontoret for å hente. Det gjorde også 301 
at vi fikk levert ut løpesedlene kjappere enn sist.  302 

Teksten på den første rodeløpeseddelen handlet om å minne folk på hvor flink Torgeir er. 303 
Denne teksten fungerte godt som en start på valgkampen. Den andre rodelæpeseddelen 304 
handlet mer om politikken vår, og tok for seg 10 punkter for Nord-Norge. Denne teksten 305 
kunne vært bedre. I denne rodeløpeseddelen var det i tillegg en presentasjon av topp 4 306 
kandidater. Dette fungerte godt. I løpeseddelen som ble brukt på stand i hele fylket manglet 307 
en slik presentasjon. Det må vi ha til neste valgkamp. Spesielt i resten av fylket var det et 308 
behov for å bli kjent med kandidatene. Det kunne også vært en tanke å ha en liste over alle 309 
kandidatene.  310 

Lærepunkt for aktiviteter 311 

- Ringingen ble avsluttet den siste uken før forhåndsstemmingen, men kunne ha vært 312 
avsluttet allerede søndagen før, altså 5. september.  313 
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- Vi bør vurdere å ikke ha mat under ringingen. Det var ikke derfor folk kom, og det økte 314 
utgiftene og organisasjonsarbeidet noe.  315 

- Aktivistorganiseringsprogrammet Zetk.in muliggjorde å involvere medlemmene på en 316 
annen måte enn før. Det fungerte å stille medlemmene konkrete spørsmål om hvilke 317 
tidspunkter og hvilke aktiverer de ønsker å delta på.  318 

- Å gå postkasseaksjoner var den mest populære aktiveten. Neste gang bør vi passe 319 
enda nøyere på at standståere og ringere ikke blir tilbud å gå postkasseaksjon, med 320 
mindre det er nødvendig, slik at vi ikke bruker aktivistene på aktiviteter som det er 321 
enklere å få folk til.  322 

- Forskning viser at dørbank har god effekt. Vi bør gjennomføre noen kvelder ved neste 323 
valgkamp med toppkandidatene.  324 

- Å sende ut politisk budskap gjennom nyhetsbrevene og på sms gjorde vi mye mer enn 325 
før, og det bør vi fortsette med. Dette kan ha virket mobiliserende i nærmiljøet til folk.  326 

- Vi nedprioriterte stand denne valgkampen sammenlignet med 2019-valgkampen. 327 
Arbeiderpartiet og Høyre gjorde tilsynelatende ikke det samme. Begrunnelsen av 328 
pandemien og ompriortering av ressurser. Denne prioriteringen var nok rett, gitt 329 
forskningen hva gjelder stand, men den kan diskuteres.  330 

 331 

 332 

 333 

 334 

 335 

 336 

 337 

  338 
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Vedlegg 4: Liste over folkevalgte og tillitsvalgte  339 

Liste over folkevalgte og tillitsvalgte  
 
Nasjonalt 
Torgeir Knag Fylkesnes stortingsrepresentant og nestleder i SV 

Bjarne Rhode landsstyrerepresentant 

Stine Østnor medlem av internasjonalt utvalg 

Reidun Berntsen Heggen medlem av EU/EØS-utvalget 

Pål Julius Skogholt leder av forberedende valgkomité til landsmøtet 2021 

Matias Hogne Kjerstad medlem av valgkomiteen på landsmøtet 2021 

Fylkeskommunalt  
Bjarne Rhode fylkesråd for utdanning, leder av Troms og Finnmark SV, 

medlem av fylkestingsgruppen (i permisjon så lenge han er 
fylkesråd) 

Maja Sandvik Lockert kasserer for Troms og Finnmark SV og 3. AU-medlem 

Sigrid Bjørnhaug Hammer leder av Troms og Finnmark SU og SUs medlem av fylkesstyret 

Pål Julius Skogholt leder av forberedende valgkomité til fylkesårsmøtet 2021 og 
«ordstyrer»/leder av valgkampgruppen i Troms 

Gunhild Johansen leder av forberedende valgkomité til fylkesårsmøtet 2022 

Kommunalt  
Pål Julius Skogholt gruppeleder, formannskapsmedlem, kommunestyremedlem og 

nestleder av Miljø-, klima og samferdselsutvalget (frem til 
desember 2021) 

Abdallah Mohammed Ali kommunestyremedlem, medlem av Helse og velferdsutvalget, 
og leder av Integreringsrådet 

Åsne Høgetveit formannskapsmedlem, kommunestyremedlem, og medlem av 
Kommune- og byutviklingsutvalget.  

Gunhild Johansen leder av Helse- og velferdsutvalget og kommunestyremedlem 

Benjamin Notkevich leder av Oppvekst- og utdanningsutvalget og 
kommunestyremedlem (frem til desember 2021) 
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Maja Sandvik Lockert kommunestyremedlem og medlem av Kultur-, idrett- og 
friluftslivutvalget 

Sigrid Bjørnhaug Hammer kommunestyremedlem og medlem av Miljø-, klima og 
samferdselsutvalget 

Ingrid Hovda Lien 1. vara til kommunestyret og medlem av Kommune- og 
byutviklingsutvalget 

Marie Hella Lindberg   2. vara til kommunestyret 

Gerd Karin Bjørhovde 3. vara til kommunestyret og medlem av Kontrollutvalget 

Matias Hogne Kjerstad 4. vara til kommunestyret 

Bi Haavind 5. vara til kommunestyret 

Birgitte Marie Laksforsmo 6. vara til kommunestyret 

Tonje Braaten 7. vara til kommunestyret 

 
Jørund Jørgensen leder av Skattetaksnemnda 

Åsne Høgetveit medlem i styret til Tromsøbadet 

Sigrid Bjørnhaug Hammer medlem av Likestillingsutvalget (ikke et hovedutvalg) 

Stein Valkoinen leder av Viltnemnda 

Ellen Øseth medlem av styret til Tromsø kommunale pensjonskasse 

Maja Sandvik Lockert medlem av styret til ASVO og av styret til Aurora Kino 

May-Britt Ellingsen nestleder i styret til Tromsø havn 
 

Pål Julius Skogholt medlem av styret til Remiks 

Gunhild Johansen medlem av styret til Tromsø parkering 

 340 

16



tromso@sv.no | tromsosv.no 1 

Sak 4:  1 

Årsmelding frå 2 

kommunestyregruppa for 2021 3 

Fra kommunestyregruppen. Skal godkjennes, ikke vedtas. 4 

Dette året har handla mykje om corona også i Tromsø kommune. Vi har vore gjennom fleire 5 
rundar med tiltak. Det har vore krevjande å finne den rette balansen mellom å kontrollere 6 
viruset og arbeidsbyrden i helsetenester, skole og barnehage på den eine sida og omsynet til 7 
arbeidsplassar i reiseliv og uteliv på den andre sida.  Vi meiner at vi har klart denne balansen 8 
godt i Tromsø kommune når vi har hatt moglegheit til å vurdere dette sjølv. Men det er ingen 9 
tvil om at arbeidsbyrden i helsetenestene våre, i skolane våre, i barnehagane våre og andre 10 
brukarretta tenester har vore stor og at vi har vore avhengige av at det har vore gjort ein 11 
verkeleg stor innsats frå dei tilsette. Pandemien har synleggjort problemet med at vi i for 12 
mange tenester har for låg grunnbemanning og at vi dermed er sårbare for uføresette 13 
hendingar. 14 

Trass i dette har vi i dette året tatt nokre viktige steg i rett retning. Kanskje har det aller 15 
viktigaste vore at vi har vedtatt ei utviding og opptrapping av kapasiteten i heildøgns omsorg. 16 
Dette saman med at vi er nærmare gjennomføring av mange viktige bygg innafor helse og 17 
omsorg dei viktigaste stega vi har tatt i rett retning i året som har gått. 18 

I år fekk Tromsø for første gong besøk av ein atomubåt til ei sivil hamn. Det er skremmande 19 
med tanke på at det er nært det største sjukehuset i Nord-Noreg og at beredskapen ikkje er 20 
så god som vi meiner den burde vere. Dessverre gjekk eit fleirtal i kommunestyret med på 21 
dette etter hardt press frå sentrale styresmakter. For SV er dette ei viktig sak. Det eine er at 22 
konsekvensane av eit uhell vil vere svært store, sjølv om sjansane for at det skal skje er små. 23 
Det andre er sjølvsagt at det kan vere med på å gjere Tromsø til eit mål i ein krigssituasjon og 24 
definitivt er med på å auke spenningsnivået i nordområda. Spesielt når desse anløpa blir 25 
samanhalde med at vi har fått faste basar for amerikansk militært personell i Noreg. Noreg og 26 
Nord-Noreg er lite tent med denne auken i spenningsnivået mellom NATO og Russland. 27 

I desember vedtok vi budsjettet for 2022. Det budsjettet er ei storsatsing på ulike bygg til 28 
helse og bygginga av omsorgsbustader. I tillegg vil vi i året som kjem sannsynlegvis få kjøpt 29 
Åsgårdmarka. Det vil vere eit stort tilskott til kommunen si moglegheit til å bygge bustader. 30 
Planane for Åsgårdsmarka er ikkje endeleg ferdige, men det vil sannsynlegvis bli ei blanding 31 
av utleigebustader, leige til eige, vanlege bustader og omsorgsbustader. 32 

I året som kjem vil fleire store saker komme til kommunestyret. Åsgårdmarka er allereie 33 
nemnt. Kystsoneplanen, sentrumsplanen og kommuneplanens arealdel vil sannsynlegvis 34 
komme til politisk handsaming i år. 35 

Kommunestyregruppa ser fram til året som kjem og håper på mange gode innspel, kritikk og 36 
diskusjon om korleis Tromsø kommune skal utvikle seg framover. I kommunestyregruppa 37 
håper vi at vi i året som kjem skal kunne møtast andlet til andlet mange gonger for å diskutere 38 
saker. 39 

Fordeling av oppgåver i komunestyregruppa 40 
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I desember vart det gjort nokre endringar i denne fordelinga. Benjamin Notkevich gjekk av 41 
etter eiga ønske som leiar i oppvekstutvalet. Han vart erstatta av Pål Julius Skogholt. Som ein 42 
følgje av dette gjekk Sigrid B. Hammer inn som nestleiar i miljøutvalet og Benjamin gjekk inn i 43 
det utvalet som medlem. 44 

Gruppeleiar: 45 

• Pål Julius Skogholt46 

Gruppestyret: 47 

• Pål Julius Skogholt48 
• Gunhild Johansen49 
• Benjamin A. Notkevich (her har gruppa enno ikkje tatt stilling til om det blir endringar etter at50 

Benjamin gjekk av som leiar i utvalet)51 

Formannskapet: 52 

• Pål Julius Skogholt53 
• Åsne Høgetveit54 

Hovudutvala 55 
56 

Helse og velferdsutvalet: 57 

• Gunhild Johansen, leiar58 
• Abdalla Ali Mohammed59 

Kommune og byutviklingsutvalet: 60 

• Åsne Høgetveit61 
• Ingrid Hovda Lien62 

Kultur, idrett og friluftlisvutvalet: 63 

• Maja S. Lockert64 

Miljø klima og samferdselsutvalet: 65 

• Pål Julius Skogholt, nestleiar fram til desember 2021/66 
Sigrid B. Hammer, nestleiar frå og med desember 202167 

• Sigrid B. Hammer, medlem fram til desember 2021/68 
Benjamin Arvola Notkevich, medlem frå og med desember 202169 

Oppvekst og utdanningsutvalet: 70 

• Benjamin A. Notkevich, leiar fram til desember 2021/71 
Pål Julius Skogholt, leiar frå og med desember 202172 

Andre utval 73 
74 
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 75 
Integreringsutvalet:  76 

• Abdalla Ali Mohammed, leiar  77 

Likestillingsutvalet:  78 

• Sigrid B. Hammer 79 

Kontrollutvalet  80 

• Gerd Bjørhovde 81 

Viltnemda 82 

• Stein Valkoinen, leiar 83 

Skattetakstnemda 84 

• Jørund Jørgensen, leiar 85 

Diverse styreverv: 86 
 87 
Styret i Remiks: 88 

• Pål Julius Skogholt 89 

Styret i ASVO: 90 

• Maja Lockert 91 

Hamnestyret: 92 

• May-Britt Ellingsen, nestleiar 93 

Aurora Kino 94 

• Maja Lockert 95 

Tromsø Parkering 96 

• Gunhild Johansen 97 

Tromsøbadet 98 

• Åsne Høgetveit 99 

Tromsø kommunale pensjonskasse 100 

• Ellen Øseth 101 
 102 

Her finn du kontaktinformasjon til kommunestyregruppa: Folkevalgte 2019-2023 - Tromsø SV 103 
(tromsosv.no) 104 
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Gruppa får eit gruppefrikjøp på til saman. 392 000. Av dette går 333 000,- til frikjøp for 105 
gruppa, og 55 000,- blir overført til kommunestyregruppas konto. I Tromsø kommune er eit 106 
100% frikjøp for andre enn ordførar er definert til å vere ei årsløn på 670 000 brutto. Ingen av 107 
våre representantar har i dette året hatt så høgt frikjøp. Pål Julius Skogholt, Gunhild 108 
Johansen og Benjamin Notkevich jobbar i realiteten heiltid med politikk og det er derfor desse 109 
utgjer gruppestyret. Benjamin slutta 15. desember i 2021 110 

Frikjøpet er med dette fordelt slik:  111 

• Pål Julius Skogholt 87% ( (formannskap+nestleiar i hovudutval+gruppefrikjøp)  112 
• Gunhild Johansen 70% (hovudutvalsleiar)  113 
• Benjamin Notkevich 70% (hovudutvalsleiar) (fram til desember 2021) 114 
• Åsne Høgetveit 30% (formannskapsmedlem)  115 
• Sigrid B. Hammer 15% (nestleiar i miljøutvalet) frå desember 2021 116 
• Abdalla Mohammedali 10% (leiar integreringsutvalet)  117 

I Tromsø SV er partiskatten 10% av møtegodtgjering ol. Og 5% på frikjøp.  118 

 119 
Informasjon og kommunikasjon med medlemmane 120 

Kommunestyregruppa har rapportert fortløpande til medlemmane etter kvart 121 
kommunestyremøte i denne perioden. Desse rapportane følgjer vedlagt. Gruppa har prøvd å 122 
hente inn innspel til sakene i forkant av utvalsmøte og kommunestyremøte. Det er i hovudsak 123 
gjort gjennom å bruke facebooksida «Tromsø SV interndebatt», men vi har ikkje klart å følgje 124 
dette opp like systematisk som rapportane frå kommunestyremøta. Vi har og arrangert møter 125 
på ulike tema. 126 

Gruppa er framleis interessert i å finne betre måtar å gje medlemmane innverknad på sakene 127 
som skal handsamast i folkevalde organ. Utfordringa er å finne måtar å gjere det på som er 128 
effektive både for medlemmane og for gruppa.  129 
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Sak 5: Regnskap for 2021 
og revisjonsberetning 
Forslagsstiller: Styret 
Nytt saksfremlegg etter revisjonsberetningen lagt ut 13. januar 2022. 

Regnskap for Tromsø SV 2021 

Inntekter  Rekneskap 2021 Budsjett 2021 Rekneskap 
2020 

Partistøtte stat og kommune  kr 120 699,61 140 000,00 kr 143 063,85 
Arbeidet i kommunestyregruppa  kr 55 953,00 120 000,00 kr 121 376,00 
Kontingent for 2021  kr 28 665,00 25 000,00 kr 27 960,00 
Partiskatt  kr 134 721,30 90 000,00 kr 90 828,42 
Valgkampbidrag/gåver  kr 6 779,25 0,00 
Renteinntekter  kr - 100,00 kr 44,08 
Refusjoner  kr 24 122,50 0,00 kr 0,00 
Feiloverføring  kr 5 000,00 
Leie av lokale  kr 4 000,00 
Diverse inntekter  kr - 1 000,00 kr 98,25 
Inntekter  kr 379 940,66 376 100,00 kr 383 370,60 

Kostnader 
Leie av lokale  kr 14 411,00 20 000,00 kr 18 200,00 
Arrangementer  kr 4 881,00 30 000,00 kr 18 942,82 
Avgifter/gebyrer, SNN  kr 323,00 2 000,00 kr 676,50 
Administrative utgifter  kr 10 071,00 10 000,00 kr 14 870,42 
Gaver  kr 1 000,00 5 000,00 kr 1 725,00 
Skolering/opplæring  kr - 10 000,00 kr 0,00 
Egenandel, fylkesårsmøte  kr 6 930,19 6 000,00 kr 6 500,00 
Valgkamp  kr 171 653,54 170 000,00 kr 0,00 
Annonsering  kr 24 939,00 20 000,00 kr 
Arbeid kommunestyregruppa  kr 15 420,67 120 000,00 kr 18 887,06 
Feiloverføring  kr 5 000,00 
Kostnader  kr 254 629,40 393 000,00 kr 79 801,80 

Resultat 
Inntekter  kr 379 940,66 376 100,00 kr 383 370,60 
Kostnader  kr 254 629,40 393 000,00 kr 79 801,80 
Årets resultat  kr 125 311,26 -16 900,00 kr 303 568,80

 Egenkapital (konto og utestående) 
Egenkapital  ved årets start + saldo balanse 
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Egenkapital  kr 1 816 317,76 

Kontonavn  Startsaldo 
1.1.20 

Posteringer i 
perioden 

Diponibel 
sluttsaldo 

Inn Ut Bevegelser 
Driftskonto SNN 
4750.19.57263 

 kr 395 969,46  kr 379 940,66  kr 254 629,40  kr 125 311,26  kr 521 280,72 

Obligasjonskonto 
SNN (opprinnelig 
verdi) 

 kr 1 295 000,00  kr -  kr -  kr -  kr 1 295 000,00 

PayPal-konto  kr 37,04  kr -  kr -  kr -  kr 37,04 
Fordringer  kr - 
Gjeld  kr - 
Offentlige avgifter  kr - 
Egenkapital  kr 1 691 006,50  kr 125 311,26  kr 1 816 317,76 

Styrets forslag til vedtak 
1. Årsmøtet i Tromsø SV godkjenner regnskapet 2021 .
2. Årets overskudd legges til egenkapitalen.

Note 1: Kommunestyregruppe brukte ein større andel av gruppefrikjøpet direkte på frikjøp av 
medlemmar av kommunestyregruppa. Frikjøp blir handtert av Tromsø kommune Det betyr at den 
direkte kontantverknaden har blitt mindre i rekneskapen til Tromsø SV. 

Note 2: Kommunestyregruppa har hatt mindre utgifter enn budsjettert fordi det ikke er brukt midler 
på kurs, konferanser, arrangementer osv. pga. koronasituasjonen 

Note 3: I regnskapet oppgis inngangssummen for obligasjonsfond i egenkapitalen. 

Note 4: Markedsverdi på obligasjonsfond per 05.01.22 er 2 551 734, 00 

Note 5 Partiskatten 2021 

Benjamin Arvola Notkevich 22000 
Gerd Bjørhovde 1980 
Ellen Øseth 6500 
Matias Kjerstad 12000 
Åsne Høgetveit 24616 
Jørund Jørgensen 875 
Gunhild Johansen 24000 
Pål julius Skogholt 27000 
Maia Sandvik Lockert 1300 
Marie Hella Lindberg 399,5 
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Ingrid Hovda Lien 1000 
Abdalla Ali Mohammed 8050 
May-Britt Ellingsen 5000 
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Revisjonsberetning 
Regnskapet og underliggende poster i excel er gjennomgått i digitalt møte med kasserer 12. 
januar. Bilag er ikke gjennomgått. Ved gjennomgang ble det påpekt behov for noen mindre 
tekniske rettinger slik at det er samsvar mellom posteringer i bank og i regnskap og 
synliggjøring av utgifter på riktig post. 
  
Av inntektsposteringer satt opp mot budsjett er det et stort avvik på posten Arbeidet i 
kommunestyregruppa, og tilsvarende underforbruk når det gjelder kostnader. Disse avvikene 
må forklares. 
Det er også noe mindre inntekt knyttet til partistøtte fra stat og kommune enn forventet 
sammenlignet med regnskap 2020 og budsjett, som bør forklares. 
  
Det er gledelig å se at kontigentinntekter øker og at det betales partiskatt med glede. 
  
Av regnskapet går det frem at det nok har vært noe mindre aktivitet enn planlagt i lokallaget, 
som gir et driftsoverskudd på 125 311,26 kroner. Vi antar at manglende budsjettert 
overforbruk skyldes smittervernsbegrensninger deler av året. Det er positivt at man fikk 
gjennomført en valgkamp i henhold til budsjettet. 
  
Vi har bedt om at våre merknader synliggjøres i endring og noter til nytt fremlagt regnskap til 
årsmøtet. Styret må også sørge for at revisorene får tilsendt regnskap og at det blir avtalt et 
revisjonsmøte i god tid før neste årsmøte. 
  
Revisorene mener regnskapet, med forbehold om at våre merknader gis forklaringer, gir et 
riktig bilde av Tromsø SV sin økonomi. Gitt at årsmøtet får se ny versjon med oppdaterte 
noter, og får fyllestgjørende forklaring på hvorfor inntektene til kommunestyregruppe er 
halvert, anbefales årsmøtet å vedta regnskapet. 
  
Tromsø 12.01.2022 
Bi Haavind og Hilde Lange 
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Sak 6:  
Arbeidsplan for 2022 
Forslagsstiller: Styret 

Dette dokumentet er en strategi som skal veilede arbeidet i Tromsø SV i 2022. Arbeidsplanen 
bygger på den nasjonale strategien, sv.no/ressursbanken/kampanjer/arbeidsplan-2021. 
Arbeidsplanen er retningsgivende.  

2022 er et mellomvalgsår. Året skal brukes til å bygge en sterkere organisasjon, fremme våre 
løsninger og utvikle ny politikk, slik at vi kan oppnå våre politiske mål og oppnå et godt 
resultat ved lokalvalget i 2023.  

Tromsø SV har mange dyktige, kunnskapsrike og medlemmer som ønsker å bidra mer, men 
som ikke får anledning. Styret vil sikre medlemmene gode kanaler for innvirkning på poltikken 
i Tromsø kommune, og legge til rette for at medlemmer skal ha innflytelse på prosesser 
sentralt i partiet.  

Mål: 

- Tromsø SV skal være et utadvendt, inkluderende, lyttende og mangfoldig parti som
inviterer folk med på laget og med på å bygge et samfunn for de mange, ikke for de
få. Vi skal sikre at forskjellene og klimagassutslippene går ned, og gjennomføre
politikken nedfelt i samarbeidserklæringen mellom SV, Ap, Sp og Mdg.

- Vi skal forberede valgkampen til valget i 2023.
- Vi skal utvikle ny poltikk, og gi medlemmer reell innvirkning på politikken i Tromsø

kommune.
- Medlemmer skal få oppgaver når lokallaget planlegger aktiviteter.

Tiltak: 

- Tromsø SV skal lage medieoppslag, kronikker og sosiale medier-materiale.
- Vi skal arrangere møter om aktuelle tema, og legge til rette for gode vedtak.
- Vi skal arrangere ulike lavterskeltiltak/sosiale tiltak for at det skal bli lettere å bli med i

partiarbeidet, spesielt rettet mot nye medlemmer.
- Vi skal kommunisere godt med medlemmer og andre ved bruk av sosiale medier,

e-post og andre kanaler.
- Styret skal sette ned en programkomité, som skal arbeide mot vedtakelsen av

kommunevalgprogrammet våren 2023.
- Styret skal arrangere nominasjonsmøte for kommunevalget i 2023.
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Sak 7:  
Budsjett for 2022 
Forslagsstiller: Styret 

Oppdatert 13. januar 2022 etter revisjonsberetningen. 

Inntekter Budsjett 2022 Regnskap 2020 
Partistøtte stat og 
kommune  

120000,00 143 063,85 

121 376,00 
Kontingent for 2022 28000,00 27 960,00 
Partiskatt 100000,00 90 828,42 
Valgkampbidrag/gaver 
Renteinntekter 100,00 44,08 
Refusjoner 
Diverse inntekter 1000,00 98,25 
Inntekter 249100,00 383 370,60 

Kostnader 
Husleie 18200,00 
Arrangementer 30000,00 18 942,82 
Avgifter/gebyrer, SNN 1000,00 676,50 
Diverse utgifter 10000,00 14 870,42 
Gaver 5000,00 1 725,00 
Skolering/opplæring 10000,00 
Egenandel, fylkesårsmøte 7000,00 6 500,00 
Valgkamp 
Annonsering 20000,00 

18 887,06 
Kostnader 83000,00 79 801,80 

Resultat 166100 303 568,80 

Det er og blitt stilt krav fra kommunen om et tydeligere skille mellom økonomien til 
kommunestyregruppa og økonomien til lokallaget. Derfor blir desse postene tatt ut av neste 
års budsjett. Kommunestyregruppa vil levere eget regnskap for gruppas økonomi for 2022 og 
framover. 

Styrets forslag til vedtak 
1. Årsmøtet vedtar budsjettet for 2022.
2. Styret får fullmakt til å gjøre mindre endringer på budsjettet i løpet av året.
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3. Styret får fullmakt til å enten investere i nytt partikontor eller inngå leiekontrakt om nytt
partikontor og gjøre nødvendige endringer i budsjett som følge av dette.
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Sak 8: Valg 
Valgkomiteens innstilling til verv i Tromsø SV – Årsmøte 13/1.2022 

Valgkomiteen for Tromsø SV har bestått av Ingrid Hovda Lien, Jenny Glosemeyer Fangel og Jørund 
Jørgensen. Til årsmøtet har komiteen fått i oppdrag å finne kandidater til lokallagsstyret, revisorer og 
nominasjonskomité for kommunevalget i 2023. I tillegg har komiteen blitt bedt om å foreslå 
delegater til fylkesårsmøtet. Dersom det ikke velges tilstrekkelig mange delegater til fylkesårsmøtet, 
ber valgkomiteen årsmøtet om å gi lokallagsstyret fullmakt til å supplere delegasjonen. Nederst 
følger styrets innstilling på ny valgkomité.  

Valgkomiteens innstilling til årsmøtet er som følger: 

Lokallagsstyret – Valgkomiteens innstilling  

Verv Navn Valgkomiteens innstilling 
Leder Matias Hogne Kjerstad Gjenvalg - ett år 
Medlem Nina Rantala Eriksen   Ny – to år 
Medlem Line Solbakken Gjenvalg – to år 
Medlem Stein Valkoinen Gjenvalg – to år 
Medlem Maja Lockert  Gjenvalg – to år 
Medlem Ellen Herland Ny – to år 
Medlem Dina Jacobsen Lohne  Ny – ett år 
Medlem Edvard Bjørnson Ikke på valg i 2022 
Medlem Abdalla Ali Mohammed Ikke på valg i 2022 
Medlem Reinaldo Montalvao Ikke på valg i 2022 

Medlem Representant valgt av Sosialistisk Ungdom, 
nå Regine Rostad 

Ikke på valg i 2022 

Medlem Representant valgt av kommunestyregruppen, 
nå Pål Julius Skogholt 

Ikke på valg i 2022 

Møtende 
varamedlem 

Reidun Heggen Gjenvalg – to år 

Møtende 
varamedlem 

Gunnhild Skjold Ny – to år 

Møtende 
varamedlem 

Peter André Jensen Gjenvalg – to år 

Møtende 
varamedlem 

Manar Kalasji Ny – ett år 

Revisorer – Valgkomiteens innstilling 

Verv Navn Valgkomiteens innstilling 
Revisor Bi Haavind Gjenvalg – ett år 
Revisor Hilde Lange  Gjenvalg – ett år 

Nominasjonskomité – Valgkomiteens innstilling 

Verv Navn 
Leder Gunhild Johansen 
Medlem Ida Løken Killie 
Medlem Iver Martens 
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Medlem Anton Petter Hauan 
Medlem Velges av SU 

 
Delegater på fylkesårsmøtet – Valgkomiteens innstilling 

Navn 
1. Gunhild Johansen 
2. Pål Julius Skogholt 
3. Nina Rantala Eriksen  
4. Matias Hogne Kjerstad 
5. Gerd Bjørnhovde 
6. Reinaldo Montalvao 
7. Tonje Braathen  

 
Maja-Lisa Løchen (1. vara) 
Gunnhild Skjold (2.vara) 
 

 
Valgkomité for 2023 – Styrets innstilling 

Verv Navn Styrets innstilling 
Leder Leif Magne Tangen Ny – ett år 
Medlem Ingrid Hovda Lien Gjenvalg – ett år 
Medlem Representant valgt av Sosialistisk Ungdom Ikke på valg 
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Sak 9:  1 

Uttalelser 2 

3 

Innholdsfortegnelse 4 

Styrets innstilling til behandling av uttalelser ................................................................... 1 5 
U1: En storstilt satsning på helse og omsorg i Tromsø .................................................... 2 6 
U2: Fiskeriene kan gi arbeid og klimagasskutt................................................................. 4 7 
U3: Vi trenger mer politikk rettet mot arbeidere ............................................................... 4 8 
U4: Stopp nedbygging av vassdrag og myr ..................................................................... 5 9 
U5: Stopp mistillitshysteriet i trygdesystemet ................................................................... 6 10 
U6: Tromsø trenger en plan for integrering ...................................................................... 6 11 

12 

Styrets innstilling til behandling av uttalelser 13 

Nr Tittel Forslagsstiller Styrets innstilling 
U1 En storstilt satsning på 

helse og omsorg i Tromsø 
Gunhild 
Johansen 

Vedtas.  
Sendes til avisene. 

U2 Fiskeriene kan gi arbeid og 
klimagasskutt 

Steinar 
Eliassen 

Vedtas.  
Sendes til stortingsgruppen, og tas opp 
på fylkesårsmøtet. 

U3 Vi trenger mer politikk rettet 
mot arbeidere 

Reinaldo 
Montalvao 

Vedtas.  
Sendes til avisene, og tas opp på 
fylkesårsmøtet. 

U4 Stopp nedbygging av 
vassdrag og myr 

Stein 
Valkoinen 

Vedtas.  
Sendes til avisene, og sendes til 
stortingsgruppen.  

U5 Stopp mistillitshysteriet i 
trygdesystemet   

Matias 
Hogne 
Kjerstad 

Vedtas. 
Sendes til avisene, og sendes til 
stortingsgruppen. 

U6 Tromsø trenger en plan for 
integrering 

Abdalla Ali 
Mohammmed 

Vedtas.  
Sendes til kommunestyregruppen. 

A1 Styret får fullmakt til å sørge for språkvask av vedtatte uttalelser før offentliggjøring. 
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U1: En storstilt satsning på helse og omsorg i Tromsø 16 

Forslagsstiller: Gunhild Johansen 17 

Ifølge en rapport Universitetet i Oslo og Nordlandsforskning har skrevet på oppdrag fra KS, 18 
har norske kommuners utgifter til pleie og omsorg i snitt økt med 3.4 prosent i året siden 19 
2015. I samme periode økte inntektene med 1.4 prosent. Et stort flertall av norske kommuner 20 
opplever det samme som Tromsø - oppgavene og kostnadene står ikke i forhold til 21 
inntektene.  22 
 23 
Tromsø SV er enig med KS i at det haster med å gjøre noe for å sikre kommunene 24 
tilstrekkelige inntekter. Kommunene har i stor grad tatt belastningen i samhandlingen med 25 
forretningsorienterte helseforetak hvor sengekapasiteten bygges ned i rekordtempo og antall 26 
behandlede pasienter øker like raskt. Sammen med Solbergregjeringas mange usosiale 27 
ordninger og manglende finansiering av nødvendige reformer innen kommunehelse, er 28 
forventningene nå at Støreregjeringa snur den negative utviklingen og gjennomfører en 29 
satsing som sikrer kommunene nødvendig handlingsrom. Her vil SV spille en viktig rolle som 30 
pådriver overfor regjeringspartnerne Ap og Sp. 31 
 32 
Med SV i posisjon har Tromsø kommune de siste seks årene tatt store grep for å sikre gode 33 
helse- og omsorgstjenester, tross manglende statlig finansiering. Løsningen er ikke bare å 34 
bevilge mer penger inn i tjensten og avvikle privat omsorg. Vi må også sørge for at de ansatte 35 
settes i stand til å gi tjenester på et riktig omsorgsnivå. Det handler i stor grad om 36 
omsorgsboliger. Vi synes ikke det går fort nok og utålmodigheten er stor. 37 
 38 
I handlingsplanen 2022-2025 er det lagt opp  til store og helt nødvendige investeringer i bygg 39 
og boliger. For å dekke det estimerte behovet på 1030 omsorgs- og velferdsboliger innen år 40 
2030, må satsingen fortsette uforminsket gjennom hele langtidsplanen. Det vil kreve en ny 41 
organiseringen av boligarbeidet med sikte på bedre gjennomføringsevne. Det haster! Vi kan 42 
her se til Oslo kommune som i mange år har hatt et eget boligforetak med gode resultater å 43 
vise til. Vi vil i 2022 etablere et tilsvarende selskap i Tromsø.  44 
 45 
Antall heldøgns omsorgsplasser må økes i årene framover.  Økt levealder, lavere 46 
befolkningsvekst, flere og eldre innvandrere, flere med rus og/eller psykiske lidelser er trender 47 
som også slår inn i Tromsø med full styrke. Den store økningen av eldre vil også føre til en 48 
større andel mennesker med demenssykdommer. Tromsø kommune må i dag kjøpe en del 49 
private plasser til spesielt krevende brukere fordi vi mangler både personell og egnede 50 
boliger. En del av investeringene framover må tilpasses denne gruppen pasienter. 51 
 52 
Kvaløysletta sykehjem utvidet antall beboere fra 28 til 48 høsten 2021. Kvaløysletta bo- og 53 
velferdssenter skal stå ferdig i 2027. Planene om å gjenåpne Kroken sykehjem vil ikke bli 54 
realisert, ettersom det i overskuelig framtid vil være behov for å bruke bygget som 55 
pandemisenter. En mulighet er å se om Tromsøysund sykehjem kan tas i bruk til 56 
korttidsplasser inntil det rives for å bli erstattet av omsorgsboliger. Det er utredning på gang 57 
om hva Mellomveien 100 skal brukes til etter beboerne flytter tilbake til Grønnegata 103 58 
første halvår 2022. En mulighet er at det blir brukt til omsorgsboliger for personer med rus og 59 
psykiske lidelser. 60 
 61 
Tromsø SV støtter også helhjertet kjøpet av Permsenteret og boligene på Åsgårdmarka. Vi 62 
må finne en løsning på hva Hvilhaug skal brukes til, og kommunen bør vurdere å kjøpe den 63 
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maritime skolen hvis fylkeskommunen bestemmer seg for å selge. Behovet for bygg til helse 64 
og omsorg er økende og det er knapphet på gode lokasjoner i sentrumsnære områder. 65 
 66 
Det trengs en større satsing på psykiatri både nasjonalt og lokalt. Hendelser den senere tid 67 
der psykiatriske pasienter har opptrådt voldelig, har satt søkelyset på en tjeneste som har 68 
nedprioritert langvarig behandling av psykisk syke. SV på Stortinget la sammen med Ap, Frp 69 
og Sp for et år siden fram krav om at Solberg-regjeringen umiddelbart skulle stanse 70 
nedbyggingen av døgnplasser i psykisk helsevern, øke døgnkapasiteten i tråd med behovet 71 
og gjennomgå utskrivingspraksis innen rus- og psykisk helsevern. I den forbindelse uttalte 72 
SVs Nicholas Wilkinson at vi har en psykisk helsekrise i landet og at Stortinget derfor måtte 73 
overstyre regjeringa. Den helsekrisa merkes også i Tromsø. Mange av de utskrivningsklare 74 
pasientene kommunen får ansvaret for, kommer fra psykiatrien. Kommunen vurderer å 75 
opprette flere kommunale plasser i tillegg til de vi har på Helsehuset. Regjeringa må også her 76 
vise at de står for sine lovnader da de var i opposisjon og øke kapasiteten på rusbehandling. 77 
 78 
Fastlegeordningen er i krise over hele landet. I Tromsø valgte vi å gjøre noe med det og 79 
vedtok en tiltakspakke som over fire år vil beløpe seg til over 100 millioner kroner. Dette er 80 
penger staten skulle ha bidratt med, men som Solbergregjeringa unnlot å følge opp. Nå 81 
tvinges stadig flere kommuner å gjøre det samme som oss - bevilge penger fra en slunken 82 
kommunekasse for å berge en ordning vi alle er helt avhengige av og som er i ferd med å 83 
kollapse. Tromsø SV forventer at regjeringa tar grep for å styrke ordningen med mer enn de 84 
50 millionene de la inn i statsbudsjettet ved revidert.  Ingen er tjent med at kommunene 85 
tvinges inn i en runddans der de må overgå hverandre for å få søkere til fastlegestillingene. 86 
 87 
Tromsø SV er stolt av den vedtatte satsingen på fag og kompetanseutvikling for ansatte 88 
innen helse og omsorg. Det er lagt inn 25 millioner hvert år som ledd i å beholde, utvikle og 89 
rekruttere ansatte. Det vil bidra til kvalitativt enda bedre tjenester, mer motiverte ansatte og 90 
en forutsetning for mer innovasjon i tjenestene. Det er også et mål å bli uavhengig av kjøp av 91 
vikarer og innleie fra private byråer på bekostning av satsing på de fast ansatte i kommunen. 92 
 93 
Frivillige organisasjoner bidrar stort til å gjøre Tromsø til et varmere og mer inkluderende 94 
samfunn. Kommunen samarbeider med Røde Kors, Kirkens Bymisjon, SMISO, ATV, 95 
Fontenehuset, Marborg, Virkelig, Matsentralen, RIO, Crux huset, ROS og flere andre. Mange 96 
frivillige organisasjoner er avhengig av kommunal støtte for å få utløst bevilgninger fra andre 97 
kilder. I mange tilfeller vil en kommunal krone bety det mangedobbelte i støtte fra ulike hold, 98 
som kommer innbyggerne våre til gode.  99 
 100 
Etter forslag fra blant annet SV økte kommunestyret tilskuddet til frivillige organisasjoner med 101 
4 millioner kroner i 2022 i forhold til kommunedirektørens innstilling. Det burde vært enda 102 
mer. Det offentlige kan ikke alene møte alle velferdsstatens utfordringer. Kommunen vil nå gå 103 
i dialog med frivillige aktører, møte dem som likeverdige, samarbeidende, samskapende 104 
partnere som på selvstendig grunnlag får definere og drive fram løsninger sammen med 105 
administrasjonen og oss politikere. 106 
 107 
Tromsø kommune er på rett vei når det gjelder å møte de store utfordringene vi står overfor. 108 
Vi satser stort på bygg og boliger, vi gjør nødvendige tiltak for å berge fastlegeordningen, 109 
satser på kompetanseutvikling av egne ansatte og støtter frivillige organisasjoner i et 110 
gjensidig samarbeid. Vi vil gjøre oss uavhengige av private leverandører og vi satser på 111 
innovasjon og utvikling av tjenestene i et samarbeid med kompetansemiljøene ved 112 
Universitetet i Tromsø og UNN. Mye kan vi løse lokalt ved innovasjon, godt samarbeid på 113 

32



 

tromso@sv.no | tromsosv.no 4 
 

tvers og kompetanseutvikling, men det er også nødvendig at nasjonale myndigheter 114 
erkjenner at vi står overfor demografiske utfordringer som ikke kan overlates til den enkelte 115 
kommune.  116 

Styrets innstilling:  117 
Vedtas. Sendes til avisene. 118 

U2: Fiskeriene kan gi arbeid og klimagasskutt  119 

Forslagsstiller: Steinar Eliassen 120 

Regjeringas tiltak for omlegging til grønn industri har hittil vært en stor skuffelse. Siste hundre 121 
år har jorda opplevd en temperaturøkning på en hel grad – det meste av denne økningen har 122 
skjedd bare de siste femti år! Aldri tidligere har temperaturøkninga på jorda vært raskere.  123 
Derfor roper FNs generalsekretær alarm. Dersom de neste generasjoner skal klare å 124 
begrense temperaturstigningen til to grader, må også næringspolitikken endres radikalt. SV 125 
må gjøre alt partiet kan for å bidra til dette.   126 

Norge har et stort potensial i å skape verdier og grønne arbeidsplasser av fiskeressursene 127 
våre. Men da må det gjøres tiltak. 128 

Det må flyttes kvoter fra trålerne til kystflåten. Trålerne bruker 4-5 ganger mer 129 
miljøødeleggende diesel enn kystflåten for hvert kilo fisk som fanges. Det meste av fangstene 130 
fra trålerne leveres fryst, noe som gjør den lite lønnsom å bearbeide i Norge. Konsekvensen 131 
er at nesten all trålfisken eksporteres ubearbeid. 132 

Fiskekvotene ble gitt til trålerne for å sikre arbeidsplasser på land og dermed sikre bosetting 133 
langs kysten. Når kvotene nå føres tilbake til kystflåten, må det settes krav om at fisken skal 134 
bearbeides i Norge. 135 

Både fiskeindustrien og kystflåten vil kunne sysselsette mange tusen av de som vil bli ledige i 136 
oljenæringa etter hvert som denne trappes ned. 137 

Siden de fleste fiskeressursene finnes utenfor kysten av Nord-Norge, vil en oppbygging av 138 
fiskerinæringa gi det beste bidraget til å stoppe avfolkninga av landsdelen. 139 

Styrets innstilling:  140 
Vedtas. Sendes til stortingsgruppen, og tas opp på fylkesårsmøtet. 141 

 142 

U3: Vi trenger mer politikk rettet mot arbeidere 143 

Forslagsstiller: Reinaldo Montalvao 144 

De siste årene har ulikheten blitt en av de vanskeligste utfordringene i samfunnet. 145 

Ulikhet i muligheter. Ulikhet mellom generasjoner. Ulikhet mellom kvinner og menn. Og 146 
selvfølgelig inntekts- og formue ulikhet. Alle disse fasettene av ulikhet er til stede i vårt 147 
samfunn, og dessverre øker de mer og mer. 148 

Den gode nyheten er at vi har alternativer for å møte disse problemene, så lenge vi har vilje til 149 
det. 150 

Det er på tide å styrke offentlig tjeneste, slik at vi kan bygge en solid og stabil økonomi som 151 
bidrar til å skape flere arbeidsplasser på privat sektor. 152 
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Vi må har vilje til å gjøre politisk vedtak som sørger for en heltidkultur i arbeidslivet og bedre 153 
bemanning i tjenesten, slik at vi har nok fagfolk på arbeidsplassene, som kan levere tjeneste 154 
med god kvalitet til alle innbyggerne i samfunnet. 155 

Det er på tide å løfte opp arbeidsklassen 156 

Vi må ta vare på arbeidsklassen og se at menneskene utgjør en viktig del av naturen som vi 157 
skal ta vare på. Den beste måten og bygge opp en effektiv miljøpolitikk er å sørge for at alle 158 
har en lønn og leve av. Når man har forutsetningene til å ha det godt er det en kort vei til å bli 159 
en nasjon med mindre utslipp og bedre livskvalitet. 160 

Sammen et vi sterkere! 161 

Tromsø SV skal fortsette å være et sterkt rødgrønt parti som har et tett samarbeid med 162 
fagbevegelsen for å styrke arbeidsklassen, slik at vi kan bygge opp en bedre by og en nasjon 163 
for de mange ikke får de få. 164 

Styrets innstilling:  165 
Vedtas. Sendes til avisene, og tas opp på fylkesårsmøtet. 166 

 167 

U4: Stopp nedbygging av vassdrag og myr 168 

Forslagsstiller: Stein Valkoinen 169 

Energipolitikere fra regjeringspartiene ønsker nå å utrede hvorvidt Norge bør nedbygge 170 
vernede vassdrag. Det er kun 390 helt eller delvis vernede vassdrag. Åpner man for å 171 
nedbygge ett vassdrag, åpner man for å nedbygge alle. Nå må vi sikre at vern fortsatt betyr 172 
ivaretakelse av naturen for alltid.  173 

Ap og Sp har også gått i front for å fjerne forbudet mot drenering av myr i Norge. Regjeringen 174 
er igjen i utakt med tiden. Myr og vassdrag er uhyre viktig for det biologisk mangfold. 175 
Myrlandskapet lagrer også store mengder med karbon. Karbon som vil bli frigitt når man 176 
drenerer og dyrker opp myra. 177 

Både vassdrag og myr spiller også en stor rolle for flomdemping og de siste årene har vist 178 
hvor ødeleggende flommer kan være.  179 
 180 
SV ønsker ikke utbygging av vassdrag og drenering av myr. Naturen er en sårbar ressurs og 181 
at tapt natur aldri kan gjenopprettes. Nok kraft kan skaffes ved bedre utnyttelse av 182 
eksisterende vannkraftanlegg, strømsparing og utbygging av havvind.  183 
 184 
I 1992 på Rio-konferansen var Norge en av pådriverne for biomangfoldkonvensjonen og 185 
klimakonvensjonen. Begge disse konvensjonene er i dag viktigere enn noensinne. Dette ser 186 
foreligger flere forpliktende stortingsmeldinger. Tromsø SV ber stortingsgruppen ta opp 187 
kampen for at Norge skal ta klima, biologisk mangfold og folks sikkerhet på alvor. 188 

Styrets innstilling:  189 
Vedtas. Sendes til avisene, og sendes til stortingsgruppen. 190 
 191 

 192 
 193 
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U5: Stopp mistillitshysteriet i trygdesystemet   194 

Forslagsstiller: Matias Hogne Kjerstad 195 

Det vakreste med Norge er ikke fjorder og fjell. Det er tilliten vi har til hverandre. Det er sterke 196 
felleskap og små forskjeller. Dette er nå i fare. Koronakrisen rammer folk hardt. Mange har 197 
blitt koronasyke og mange har mistet arbeidet sitt eller blitt permitterte. Det har dessverre blitt 198 
tydelig for stadig flere at alle vi som lever av eget arbeid, kan miste lønnen og bli avhengig av 199 
folketrygden.  200 

Høyre-regjeringen innførte et karensår for de som har brukt maksimaltiden på 201 
arbeidsavklaringspenger (AAP). Ved å bli kastet ut i fattigdom, skulle folk bli friske. Det nye 202 
flertallet er nå i ferd med å rette deler av dette opp. Men det endrer ikke det folk har blitt utsatt 203 
for. Mistilliten borgere har møtt og fortsatt møter i NAV er meningsløs. Det er mange 204 
eksempler på krav og vilkår, uten mål eller mening.  205 

Gode tjenester sikres av trygge ansatte som vises faglig frihet og tillit, og som har tid til den 206 
enkelte. Nå må vi sikre tilstrekkelige ressurser og nok ansatte ved NAVs lokalkontor, slik at 207 
folk får individuell oppfølging og bistand til å komme i jobb. Vi må endre reglene, slik at folk 208 
vises tillit til å ta gode valg for seg selv. Vettet er jevnt fordelt.  209 

SV må nå sikre at alle usosiale kutt gjøres om. Vi må sikre at folk får tilgang til arbeid og 210 
inntektssikring når de blir syke.  211 

Styrets innstilling:  212 
Vedtas. Sendes til avisene, og sendes til stortingsgruppen. 213 

 214 
U6: Tromsø trenger en plan for integrering 215 

Forslagsstiller: Abdalla Ali Mohammmed 216 

I Tromsø kommune er det mange planer for mange ulike temaer. En utfordring er å klare å 217 
følge opp alle disse planene. Det er likevel slik at det mangler en plan for integrering.  218 

Ja, det er en mangel. En slik plan kan vedtas på ulike nivå og det må arbeides med om det 219 
skal være en plan som også inkluderer kommunens plan for integrering av flyktninger eller 220 
om det bør være to planer. 221 

Årsmøtet i Tromsø SV ber kommunestyregruppa gjennom arbeidet i Integreringsutvalget og 222 
kommunestyret på en egnet måte følge opp denne mangelen og arbeide for at Tromsø 223 
kommune får en plan for integrering. 224 

Styrets innstilling:  225 
Vedtas. Sendes til kommunestyregruppen.  226 

 227 
Styrets forslag A1:  228 
Styret får fullmakt til å sørge for språkvask av vedtatte uttalelser før offentliggjøring.  229 
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Sak 10:  
Vedtekter 

Innholdsfortegnelse 
Vedtektskomiteens brev til årsmøtet ................................................................................ 1 
Forslag ............................................................................................................................ 2 

Vedtektskomiteens brev til årsmøtet 
Vedtektskomiteen har bestått av Peter Andre Jensen (leder), Bjarne Rohde og 
Åsne     Ø. Høgetveit. Komiteen har hatt kontakt pr telefon, epost og har gjennomført 
et digitalt arbeidsmøte. 

Komiteen ble av styret bedt om å se spesielt på det vedtektsmessige forholdet 
mellom Tromsø SV og SVs studentforening i Tromsø. Det nasjonale leddet i partiet 
jobber imidlertid med en gjennomgang av hvordan forholdet mellom 
kommunelagene og studentforeningene skal organiseres i partiet, og komiteen 
anbefaler derfor at Tromsø SV avventer utfallet av dette arbeidet før man eventuelt 
gjør endringer i egne vedtekter knyttet til forholdet til studentlaget i kommunen. 

Komiteens flertall foreslår å ta inn et tillegg om at man skal prioritere kandidater 
med innvandrerbakgrunn og personer med nedsatt funksjonsevne når valg av styre 
og nominasjon til valglister skal foretas. Hensikten er å synliggjøre og forsterke de 
nasjonale vedtektenes ordlyd på dette feltet slik at man kan oppnå forbedret 
representasjonen av disse gruppene spesielt. Dette er to store minoritetsgrupper 
som er sterkt underrepresentert i dag og som etter flertallets oppfatning må 
prioriteres i nominasjonsprosesser til styret og valglister. 

Flertallet i komiteen foreslår derfor konkret at man skal tilstrebe at disse gruppene 
nomineres på forhåndskumulerte plasser på valglister og i styret, som er en kraftig 
forsterkning av de nasjonale vedtektenes ordlyd på dette feltet. 

Mindretallet i komiteen foreslår i likhet med flertallet å synliggjøre og forsterke de 
nasjonale vedtektenes ordlyd med å foreslå at man skal tilstrebe nominasjon av 
minoritetsgrupper på forhåndskumulerte plasser og i styret, men mindretallet 
foreslår at man ikke navngir spesielle grupper blant minoritetene og skiller seg på 
dette ene punktet fra flertallet i komiteen. 
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De nasjonale vedtektene inneholder egne bestemmelser om kjønnsbalanse som også 
gjelder for Tromsø SV, og som i det alt vesentlige ser ut til å være meget godt 
innarbeidet i alle valgprosesser i partiet i dag. Komiteen foreslår ingen forsterkning 
eller endring til de nasjonale vedtektene når det gjelder punktene om kjønnsbalanse, 
og har derfor ikke tatt inn kjønnsbalanse som eget punkt i forslaget til vedtekter for 
lokallaget. 

 

Forslag  
Bakgrunn 
Desse vedtektene vart vedtatt på årsmøtet i Tromsø SV i 2016. Det kan vere lurt å sjå 
desse vedtektane saman med partiets sentrale vedtekter. Dei finn du her. 
 
Innleiing 
§ 1 Tromsø SV er kommunelaget til SV – Sosialistiske Venstreparti i Tromsø 
kommune og er basert på prinsipprogrammet vedtatt på landsmøtet til SV. 

§ 2 Desse vedtektene er underordna vedtektene nasjonalt og i fylket 
 
Om styret 
§3 Styret i Tromsø består av det talet medlemmar som årsmøtet bestemmer, men 
minimum tre personar. Valperioden er to år, men slik at tilnærma halve styret er på 
val kvart år. 

Forslagsnummer:  V1 

Sak: Sak 10 

Paragraf:  § 3 

Type forslag (stryke, endre, legge til, flytte): Legge til 

Forslagsstiller: Vedtektskomiteens flertall  

Tekst:   
Det skal tilstrebes at minst en person i styret har innvandrerbakgrunn og at styret består av 
minst en person med nedsatt funksjonsevne. 

Styrets innstilling Dissens A: 
Et flertall bestående av Kjerstad, 
Solbakken, Sandvik Lockert, Valkoinen 
og Trones ønsker å avvise forslaget til 
fordel for S1.  
 
Et mindretall bestående av  
Skogholt, Jensen, Montalvao og Ali 
Mohammed vil vedta forslaget.  
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Forslagsnummer:  S1 

Sak: Sak 10 

Paragraf:  § 3 

Type forslag (stryke, endre, legge til, flytte): Legge til 

Forslagsstiller: Styrets flertall (Kjerstad, Solbakken, 
Sandvik Lockert, Valkoinen og Trones) 

Tekst:   
Det skal tilstrebes at minoriteter er representert i styret. 

Styrets innstilling Dissens A: 
Et flertall bestående av Kjerstad, 
Solbakken, Sandvik Lockert, Valkoinen 
og Trones ønsker å vedta forslaget.  
 
Et mindretall bestående av  
Skogholt, Jensen, Montalvao og Ali 
Mohammed vil avvise forslaget til fordel 
for V1.  

 

Forslagsnummer:  V2 

Sak: Sak 10 

Paragraf:  § 3 

Type forslag (stryk, endre, legge til, flytte): Legge til 

Forslagsstiller: Vedtektskomiteens mindretall  

Tekst:  
Det skal tilstrebes at minst en person i styret har minoritetsbakgrunn. 

Styrets innstilling Avvises 

 
§4 Gruppeleiaren for kommunestyret tiltrer styret med fulle rettar. 
 
§5 Sosialistisk Ungdom vel ein representant til styret i Tromsø SV som møter med 
fulle rettar. 
 
§6 Vararepresentantar har møte-, tale- og forslagsrett i alle styremøter. 
 
Om kommunestyregruppa og beinskatt 
§7 Kommunestyrerepresentantar og andre som har betalte verv for Tromsø SV 
betaler 10% beinskatt av brutto godtgjøring til partiet. 
 
Personar som innehar verv for partiet som er på heiltid/deltid betaler 5% av 
bruttoinntekt. 
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Det skal ikkje betalast beinskatt av tapt arbeidsforteneste. I tvilstilfelle gjer styret 
vurdering av kva sats som skal gjelde. 

Forslagsnummer: V3 

Sak: Sak 10 

Paragraf: § 7

Linjenummer: 30-39

Type forslag (stryk, endre, legge til, flytte): Endre 

Forslagsstiller: Vedtektskomiteen 

Tekst:   

Om kommunestyregruppa og beinskatt 
§ 7 Partimedlemmer i lønnet ombud betaler beinskatt til kommunelaget. Styret fastsetter
satsene, som bør holdes på et nivå som er i tråd med nasjonale satser. Styret kan
fastsette nærmere bestemmelser om berekning og betaling av beinskatt.

Styrets innstilling Avvises til fordel for S2 

Forslagsnummer: S2 

Sak: Sak 10 

Paragraf: § 7

Type forslag (stryk, endre, legge til, flytte): Endre 

Forslagsstiller: Styret 

Tekst:   

Om kommunestyregruppa og partiskatt 
§ 7 Partimedlemmer som har betalte verv, betaler partiskatt til kommunelaget. Styret
fastsetter satsene, som bør holdes på et nivå som er i tråd med nasjonale satser. Styret
kan fastsette nærmere bestemmelser om berekning og betaling av partiskatt.

Styrets innstilling Vedtas 

§8 Styret kan etter søknad gje heilt eller delvis fritak frå beinskatten.

§9 Kommunestyregruppa skal forelegge alle vanskelege eller prinsippielle saker for
styret som avgjer om saka skal handsamast i eit medlemsmøte.

Om medlemsmøtet 
§10 Leiar eller eit fleirtal i styret kan innkalle til medlemsmøte. Dersom mogleg bør
medlemsmøtet innkallast med eit varsel på minst ei veke. Medlemsmøtet kan
instruere styret i politiske og organisatoriske saker.
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Forslagsnummer: V4 

Sak: Sak 10 

Paragraf: § 10

Type forslag (stryk, endre, legge til, flytte): Legge til 

Forslagsstiller: Vedtektskomiteen 

Tekst:   
Styret skal innkalle til medlemsmøte dersom minst 30 medlemmer krever det. 

Styrets innstilling Vedtas 

Om økonomi 
§11 Leiar teiknar prokura og signerer for Tromsø SV

Forslagsnummer: V5 

Sak: Sak 10 

Paragraf: § 11

Type forslag (stryk, endre, legge til, flytte): Legge til 

Forslagsstiller: Vedtektskomiteen 

Tekst:  
Leder gis signaturrett og signerer for Tromsø SV. Styret kan oppnevne prokurister når det 
er hensiktsmessig for å ivareta driften av organisasjonen. 

Styrets innstilling Vedtas 

Om nominasjonen 
§12 Årsmøtet skal i år før år det er kommuneval velge ein nominasjonskomite

§13 Nominasjonskomiteen skal legge fram eit forslag til kommunevalliste for
nominasjonsmøtet.

Forslagsnummer: V6 

Sak: Sak 10 

Paragraf: § 13

Type forslag (stryk, endre, legge til, flytte): Legge til 

Forslagsstiller: Vedtektskomiteens flertall 

Tekst:  
Det skal tilstrebes at minst en av de forhåndskumulerte kandidatene har 
innvandrerbakgrunn og at minst en av de forhåndskumulerte er en person med nedsatt 
funksjonsevne. 

40



tromso@sv.no | tromsosv.no 6 

Styrets innstilling Avvises til fordel for V7 

Forslagsnummer: V7 

Sak: Sak 10 

Paragraf: § 13

Type forslag (stryk, endre, legge til, flytte): Legge til 

Forslagsstiller: Vedtektskomiteens mindretall 

Tekst:  
Det skal tilstrebes at minst en av de forhåndskumulerte kandidatene har 
minoritetsbakgrunn. 

Styrets innstilling Vedtas 

Om vedtektene 
§14 Desse vedtektane kan endrast av årsmøtet med allminneleg fleirtal

Vedtatt på årsmøtet i Tromsø SV 29.01.16 

Bemerkning fra styret:  
Styret gjør årsmøtet oppmerksom på at det stemmes aktivt i saker om vedtekter etter den 
foreslåtte forretningsordenen. Det betyr at det ikke tas utgangspunkt i styrets innstilling ved 
avstemmingen. Videre må endringsforslag til vedtektene som legges frem i møte, angå 
vedtektsbestemmelser som ble tatt opp før 30. desember 2021, altså §§ 3, 7, 10, 11 og 13, 
ifølge den foreslåtte forretningsordenen.  
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